
Úřad městské části Praha 14 
Bratří Venclíků 1073 
198 21 Praha – Černý Most 
 
 

Zápis č. 1/2016 z jednání pracovní skupiny cizinci a menšiny 
 
Datum a čas:  17.02.2016 od 15:30 hod. 
Místo jednání:  ÚMČ Praha 14, Bratří Venclíků 1072, zasedací místnost ve 2. patře 
 
Přítomni: 
Mgr. Anna Pacovská (ICP - předsedkyně pracovní skupiny) 
Ing. arch. Tomáš Kubal (občan Prahy 14) 
Mgr. Martin Pazlar, DiS. (Jahoda, o. p. s.) 
František Bradáč, DiS.(koordinátor komunitního plánování) 
Mgr. Marie Podzimková (tajemnice pracovní skupiny) 
 
Program jednání: 
 

� Úvod 
� Aktuality a informace členů PS  
� Aktualizace brožury v rámci projektu „Integrace cizinců na MČ Praha 14 v roce 2016“ 
� Různé, diskuze 

 
Úvod 
P. Bradáč zahájil jednání pracovní skupiny, přivítal přítomné účastníky a představil v pozici 
předsedkyně PS Mgr. Annu Pacovskou, novou vedoucí pobočky ICP na Praze 14. Dále seznámil 
účastníky PS s programem jednání, zdůraznil nutnost zaměřit se na finalizaci aktualizace brožury pro 
cizince. Následně budou předány informace o dotacích a projektech na MČ. Zároveň zdůraznil, že je 
třeba průběžně se zaměřovat na zjišťování potřeb cílové skupiny.  
 
Aktuality a informace členů PS  
Ing. arch. Kubal informoval účastníky PS, že od 1.2.2016 skončil ve funkci ředitele Farní Charity 
Praha 14. Do funkce ředitelky nastoupila paní Kateřina Chvátalová (katachvatalova@seznam.cz; 
603 249 427). Oblast integrace cizinců a kurzy českého jazyka pro cizince zůstávají v kompetenci paní 
Shobey. P. Kubal uvedl, že by rád zůstal jako občan Prahy 14 členem PS senioři. 
 
Mgr. Pazlar uvedl, že na jednání PS zastupuje Jahodu, o. p. s. Následně rozebírány možnosti 
vzájemné informovanosti a přínosu Jahody, o. p. s. ve vztahu k cílové skupině a k členům PS. 
Mgr. Pazlar dále uvedl, že pro cílovou skupinu dětí, s nimiž pracují, by rádi uspořádali program o 
náboženských či etnických skupinách. Doporučeno navázat spolupráci s ICP, případně p. Kubal 
doporučil kontaktovat pana Walczyka z farnosti Kyje.   
 
P. Bradáč informoval o tom, že každý z  účastníků PS obdržel informace o vyúčtování dotací za rok 
2015. Dále předal informace o jednoletém dotačním programu na MČ Praha 14 – žádosti jsou 
přístupné na webu, možnost žádat až do 29.4.2016, případné dotazy je schopen přímo zodpovídat p. 
Bradáč.  
Následně informoval o projektech a pořádaných akcích na MČ: 

- Dotace MHMP – podána žádost o financování brožury „Integrace cizinců na MČ Praha 14 
v roce 2016“; 

- Dotace MVČR – podána žádost vč. 12 dílčích projektů, jejichž realizátory jsou ZŠ, MŠ, ICP, 
OPU, Farní Charita Praha 14, Youth included, Praha 14 kulturní, aj.; 



- v dubnu 2016 bude probíhat opět akce Setkání kultur s bohatým programem a aktivitami 
v rámci MČ Praha 14 (fotbalová utkání, hudební večer, setkání s knihou, program v kavárně 
Maňána, food festival, atd.). 

 
Aktualizace brožury v rámci projektu „Integrace cizinců na MČ Praha 14 v roce 2016“ 
P. Bradáč uvedl, že po posledním jednání PS provedl průběžné korektury, finální podoba brožury 
k tisku by měla být vyhotovena v červnu 2016. V rámci korektur byly doplněny kontakty a základní 
informace o organizacích – PSSZ, Městská policie, Policie ČR, OAMP, atd. Je však třeba zvážit 
konkrétní obsah těchto informací ve vztahu k cílové skupině. Současně doplnil, že aktualizovaná 
brožura bude mít stejný formát jako v roce 2011, rozsah 10 stran (omezení pro množství otištěných 
informací) a bude v několika jazykových mutacích. K obsahu brožury proběhla také krátká diskuse. 
 
Různé, diskuze 
P. Bradáč doplnil, že MČ bude žádat o dotaci MHMP na procesy komunitního plánování. Vzhledem 
k množství potřebné práce související s aktualizací KPSS na roky 2017-2019 je v plánu přijmout 
asistenta procesu KPSS na DPP. Čerpání dotace by MČ umožnilo poskytnout zapojeným členům 
pracovních skupin vzdělávání v oblastech zvolených dle potřeb PS. Koordinátor tedy vyzval členy 
k zasílání vlastních návrhů na témata seminářů nebo konkrétních lektorů.  
Dále uvedl, že v rámci harmonogramu KPSS nebude v březnu probíhat veřejné setkání s kulatými 
stoly, ale v měsíci dubnu a květnu 2016 proběhne zjišťování potřeb formou řízených rozhovorů 
případně formou dotazníku. 
 
Ing. arch. Kubal prezentoval ještě jménem Farní Charity Praha 14 informaci o plánované bohoslužbě 
pod širým nebem na Černém Mostě, která se bude konat dne 3.4.2016. Rádi by navázali spolupráci 
s neziskovými organizacemi pracujícími s mládeží. Cílem je vytvořit pro mládež v rámci této 
bohoslužby program, aby nenarušovala program bohoslužby. Předány kontakty na Neposedu, Jahodu, 
Pacific, atd. tak, aby se případně Farní Charita Praha 14 mohla přímo domluvit na vzájemných 
možnostech případné spolupráce.  
 
V závěru jednání navrhnul p. Bradáč termín dalšího setkání PS organizovat v měsíci květnu. 
Účastníci budou o termínu včas informováni. Jednání bylo ukončeno v 16:40 hod. 
 
 
 
 
Zapsala:  Marie Podzimková     Schválila: Anna Pacovská 
  Tajemnice PS       předsedkyně PS 
 
 
 


